
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 24. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 33
Ministeren bedes be- eller afkræfte, hvorvidt broer og viadukter på Nordvest-
banen i 1980'erne blev hævet, så der var plads til køreledninger. I bekræften-
de fald bedes ministeren oplyse om årsagen til, at elektrificeringen ikke blev
fuldført.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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